
 

 

Notulen Vergadering Platform Schoorlse Duinen, 3 februari 2022 
 

Aanwezig: 

Leden: Rob van Essenveld, Marina Kunst, Jan Kuiper, Richard Minkema, Robin Klanker, Kees de Bakker, 

Eveline Elsinga (eerste deel). 

Voorzitter: Karen Heerschop 

Staatsbosbeheer: Samuelle van Deutekom, Patricia van Lieshout, Lisa van der Veen (verslag).  

 

Afgemeld: 

Leden: Joop de Wit, Cees Berkhout, Monique Klaver-Blankendaal, Heleen Wouters, Frank 

Nieuwenhuizen, Sylvia Gazenbeek.  

 

1. Welkom 

Karen opent de vergadering.  

Mededelingen:  

Lisa: Heleen heeft laten weten te stoppen met het Platform wegens tijdgebrek. Ze zal niet meer 

aansluiten.  

 

2. Verslag vorige vergadering (zie bijlage) 

Het verslag van de vorige keer wordt door de aanwezigen goedgekeurd.  

 

3. Mededelingen:  

Update MTB-route 

Samuelle licht kort toe dat deze ochtend, 3 februari, de zitting heeft plaatsgevonden in het bezwaar van 

drie organisaties tegen de aanleg van de MTB-route. De uitspraak volgt over 6 weken.  

 

Zonering 

Er is onduidelijkheid ontstaan over een Facebookbericht van Slackliner Jonas. Hij postte op Facebook dat 

hij niet meer mag Slacklinen in de Schoorlse Duinen, maar op een alternatieve locatie. Deze locatie is 

helaas niet in Schoorl.  

Eveline, de voorzitter van de Schoorlcommunity, is tevens lid van het Platform Schoorlse Duinen. Ze  

geeft in de vergadering aan dat zij het niet eens is met de beslissing van Staatsbosbeheer, en dat zij 

daarom niet langer lid kan blijven van het Platform Schoorlse Duinen.  

Er volgt een gesprek over de betrokkenheid van het platform bij deze beslissing van Staatsbosbeheer. Die 

was er niet.  

Samuelle licht toe dat tijdens vorige vergadering de herziening van de zonering in het gebied besproken 

is. Deze beslissing over het slacklinen is onderdeel van deze herziening.  

Karen geeft aan dat het uiteindelijk aan Staatsbosbeheer om de inschatting te maken dat het nu, 

vooruitlopend op de nieuwe zoneringsregels, goed is om bepaalde activiteiten alvast te stoppen.  

Rob: geeft aan dit soort berichten op Facebook helemaal uit het verband worden gerukt. Uiteindelijk 

gaat het alleen om emotie en kun je de reden niet goed meer vertellen als Staatsbosbeheer.  

Jan: geeft aan dat het voor Staatsbosbeheer niet werkbaar is om elke beslissing eerst met het platform te 

bespreken. Maar achteraf, als er vragen over zijn, zou dit wel bespreekbaar moeten zijn.  

Kees: Eventueel zou dan besproken moeten worden of uitzonderingen mogelijk zijn.  

Marina en een aantal andere leden van het platform geven aan dat zij graag een beter beeld krijg van 

wat de nieuwe zonering inhoudt voor bepaalde activiteiten.   

Samuelle biedt het platform  aan om nog eens uitgebreid bij stil te staan bij de zonering. De leden van 

het platform die dat willen kunnen hierbij aansluiten. Samuelle prikt hiervoor een datum.  

Het platform adviseert aan Staatsbosbeheer om nu alvast te gaan communiceren met de omgeving over 

de herziening van de zonering in het gebied En vooral ook het waarom (om de natuur beter te kunnen 

beschermen).  

Tot slot adviseren ze ook om op sommige onderdelen van het zoneringsbeleid, bijvoorbeeld omgang 

met honden in het gebied, breder te participeren dan alleen binnen het platform.  

 

Samuelle geeft aan dat ze dat ook zeker van plan is. Ze stelt de adviezen van het platform omtrent het 

communiceren over de zonering erg op prijs en is blij dat het platform op deze manier meedenkt.  



 

 

 

Vrienden van Schoorlse duinen 

Samuelle doet een korte mededeling over de beëindiging van de samenwerking tussen de Vrienden van 

de Schoorlse Duinen en Staatsbosbeheer. Ze gaan niet meer verder als vrijwilligers bij Staatsbosbeheer, 

maar verplaatsen hun activiteiten naar het strand. 

 

Einde mededelingen.  

Het eerste deel van deze vergadering loopt erg uit. Gezien de tijd verplaatst Karen de agendapunten 5 en 

7 naar een volgende vergadering. 

 

Samuelle geeft aan dat ze graag met Platform wil evalueren, dus ze stelt voor om er de volgende 

vergadering mee te beginnen, zodat er in ieder geval genoeg tijd voor is.  

Nog niet iedereen heeft de evaluatie ingevuld. Een aantal leden geven aan het aantal vragen veel te 

vinden. Ook kan het volgende keer wellicht beter in een Google docs formaat.  

 

4. Dunning 2022 en 2023 

Samuelle: volgens de eerder in het platform besproken planning, zullen dit najaar de bomen, die vorig 

jaar geblest werden, gekapt worden. Ook gaat Staatsbosbeheer dit jaar weer een nieuw gedeelte 

(werkblok) van het bos blessen (om ruimte te maken voor meer loofbomen worden dennenbomen die 

gekapt zullen worden voorzien van een gekleurde stip). 

Het blessen start in het voorjaar. 

Staatsbosbeheer wil het huidige dennenbos langzaam laten veranderen in een gemengd 

loof/dennenbos, waar meer boomsoorten komen te staan. Dat komt de biodiversiteit en veerkracht van 

het bos ten goede.  

Samuelle kondigt aan dat ze opnieuw Duindialogen gaat organiseren. Deze keer in het weekend, om 

meer mensen te trekken. Uiteraard is het Platform van harte welkom.  

Er volgen enkele opmerkingen vanuit het platform: 

Robin: over de rotzooi die zo’n kap oplevert, kapotte paden etc.  

Samuelle geeft aan zich daarvan bewust te zijn. Ze gaan proberen zo snel mogelijk de paden te 

herstellen. 

Tak en tophout moet volgens N2000 richtlijnen in het bos blijven liggen, maar dat ziet er vaak heel 

rommelig uit. Ze gaat overbrengen aan de aannemer dat dit netter achtergelaten moet worden. Bijv niet 

teveel takken langs de paden, maar wat verder het bos in.  

Ook geeft Robin aan dat het resultaat van de kap in een ander deel van het bos enkele jaren geleden 

toch erg mooi heeft uitgepakt.  

Kees: geeft aan dat de vorige duindialogen goed duidelijk maakten dat het bos het ook echt nodig heeft.  

 

6. Evaluatie N2000 Schoorlse Duinen  

Dit is een evaluatie van de Provincie Noord-Holland. Zij hebben het platform gevraagd hieraan deel te 

nemen. 

Joop, Jan, Cees, Marina en Rob hebben zich hiervoor aangemeld als werkgroepje. 

Jan licht kort toe wat er tot nu toe gebeurd is: de provincie heeft de offerteaanvraag aan 3 bureaus eruit 

gedaan. Voor deze offerteaanvraag-fase hebben ze belanghebbenden gevraagd mee te lezen.  

Vanuit het platform heeft Jan enkele aanpassingen aan de offerteaanvraag gesuggereerd, waarvan een 

deel is overgenomen en een deel niet.  

In maart zijn er nog twee rondes mbt de keuze van het bureau.  

Er is afgesproken dat de werkgroep tijdens de volgende platformvergadering de stand van zaken 

terugkoppelt aan de leden. 

 

8. Dilemma van de boswachter 

Dit onderdeel wordt vanwege de tijd overgeslagen. 

 

9. Rondvraag 

Rob: zou graag in het weekend overdag een keer willen vergaderen. Karen geeft aan dit mee te nemen 

voor de evaluatie, als het gaat over vergaderfrequentie etc.  



 

 

En tweede vraag van Rob is aan Patricia: of de leden van het platform eens mee kunnen met een 

excursie. Patricia zoekt het even uit.  

 

10. Sluiting 

Karen sluit de vergadering. 

De volgende vergadering is over +/- 3 maanden. Dan staat de evaluatie centraal.  

Ook komt er een extra bijeenkomst over de zonering.  


